

N° 37829

Le 5 juillet 2018

July 5, 2018

ENTRE :

BETWEEN:

Robert Perron

Robert Perron

Demandeur

Applicant

- et -

- and -

Josée Tremblay, ès qualités de directrice du pénitencier de Donnacona, Jacques Bouchard, ès qualités de vice-président de la Commission des libérations conditionnelles du Canada, Service Correctionnel du Canada et Procureur général du Canada

Josée Tremblay, in her capacity as Warden of Donnacona Institution, Jacques Bouchard, in his capacity as Vice Chairperson of the Parole Board of Canada, Correctional Services of Canada and Attorney General of Canada

Intimés

Respondents

JUGEMENT

JUDGMENT

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Québec), numéro 200-10-003352-171, 2017 QCCA 1407, daté du 6 septembre 2017, est rejetée sans dépens.

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Québec), Number 200-10-003352-171, 2017 QCCA 1407, dated September 6, 2017, is dismissed without costs.

J.C.C.

- 2 -

N° 37829

C.J.C.